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slachthuizen: https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2451331/Grote-
zorgen-om-slachterij-burgemeesters-vragen-ministers-in-te-grijpen 

ANP zit inmiddels ook op de lijn bij SZW. 

Heb alle verschillende verantwoordelijkheden uitgelegd, maar wellicht ook goed 
om rekening te houden met verzoek van PvdD om slachtsnelheid te verminderen 
als deel van de oplossing? 

Voor nu overleg ik even met VWS en SZW wat (proces) reactie kan zijn, met wie 
van beleid kan ik even schakelen? 

Met vriendelijke groet, 
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